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ZAPISNIK 

23. redovnu sjednicu Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza, koja će se održati u ponedjeljak 
19. listopada 2020. u 19,30 sati u konferencijskoj dvorani SD Samobor, A. Hebranga 26a, Samobor.   
 
 

D N E V N I   R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika s 22. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza, koja 

se održala u petak, 18. 09. 2020. u 19,00 sati u konferencijskoj dvorani SD Samobor, A. Hebranga 
26a, Samobor.   

2. Usvajanje odluke o dodjeli sredstava po raspisanim natječajima pozicija školovanje kadrova, skrb 
o perspektivnim sportašima i ostali programi i rezerva 

3. Usvajanje prijedloga programa rada i financijskog plana za 2021. godinu 
4. Odluka o izboru predstavnika SŠS u radna tijela Zajednice športskih udruga i saveza Zagrebačke 

županije  
5. Odluka o prijemu Triatlon kluba Samobor u članstvo SŠS 
6. Odluka kontrola  realizacije Programa JP u sportu grada Samobora 2019 
7. Odluka o pravdanju sredstava iz Programa JP u sportu grada Samobora za 2020.  
8. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije – izvješća,  pravilnik skrb perspektivni sportaši 

 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza:  
Miro Kelečić – predsjednik, Davor Cipek – potredsjednik,  Ljiljana Šurbek Bošnjak – član, Martina Bublić – 
član, Mladen Vlahović – član, Vladimir Čerkez - član, Darijo Gaća 

Odsutni:– isprika Dragutin Marović – potpredsjednik, ispirka Saša Kolman - član  

 Ostali nazočni: Marijana Radek – tajnica SŠS, Milan Garašić – predsjednik NO,  

Predsjednik pozdravlja nazočne  i otvara 23. sjednicu Izvršnog odbora SŠS za mandatno razdoblje 2017. – 
2021.,  utvrđuje kvorum i predlože usvajanje dnevnog reda kojeg su članovi IO primili u materijalima za 
sjednicu. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

 
       

Ad. 1 
 

Članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza  jednoglasno su javnim glasovanjem, donijeli 
odluku o verifikaciji zapisnika s s 22. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza, 
koja se održala u petak, 18. 09. 2020. u 19,00 sati u konferencijskoj dvorani SD Samobor, A. Hebranga 
26a, Samobor.   
U zapisnik je unesena promjena vezana na odluku za sufinanciranje školovanja kadrova u sportu za NK 
Zrinski po odluci provedenoj na elektronskoj sjednici dana 06. 10. 2020. 
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Ad. 2. 

 

Pod točkom 2 izvršni odbor SŠS razmatralo se usvajanje Odluke o dodjeli sredstava po raspisanim 
natječajima pozicija školovanja kadrova, skrbi o perspektivnim sportašima, razvojni programi, ostali 
programi i rezerva. 
Predsjednik je naveo da se komisija za vrednovanje programa nije  stigla sastati pa predlaže da se ova 
točka prebaci za iduću sjednicu. 
Nadalje, predsjednik navodi da zbog obaveza nije u stanju stizati I preuzeti obavezu člana komisije za 
vrednovanje pa predlaže da ga se razrješi I da se za novog člana Komisije za vrednovanje usvoji gosp 
Mladen Vlahović.  
Po zaključenju IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Razrješava se Miro Kelečić funkcije predsjednika komisije za Vrednovanje programa iz javnih 

poziva Programa JP u sportu grada Samobora.  
2. Za novog člana komisije za vrednovanje programa iz javnih poziva Programa JP u sportu grada 

Samobora imenuje se član izvršnog odbora Mladen Vlahović. 
 

 
Ad 3. 

 
Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 3 razmatrao je usvajanje  prijedloga programa 
rada i financijskog plana za 2021. godinu 
Tajnica je ukratko prezentirala plan I program za 2021. Navodeći da je ukupni plan kroz trinaest pozicija 
7.055.000,00 kn. Ovaj plan I program je proveden 08. 10. 2020. Kroz elektronsku sjednicu I ovim putem 
se potvrđuje. 
Predsjednik je naveo da je pričao s pročelnikom za društvene djelatnosti Grada vezano na plan I smatra 
da je ovo izuzetno korektan iznos. 
 
navela da je dostavila zamolbu prema Zajednici športskih udruga i saveza Zagrebačke županije i 
odobrena su sredstva za nabavu 25 kom toplomjera. 
Ova odluka se potvrđuje jer je provedena putem elektronske sjednice. 
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Usvaja se  prijedlog  financijskog plana i programa za 2020. godinu. 
2. Prijedlog plana i programa za 2021. dostavlja se  Skupštini Saveza na usvajanje na prvu sljedeću 

sjednicu, a koja će se održati do kraja 2020. godine. 
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Ad 4. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 4. dnevnog reda razmatrao je Odluku o izboru 
predstavnika SŠS u radna tijela Zajednice športskih udruga i saveza Zagrebačke županije  
Predsjednik je pozvao gosp. Borisa Makaruna koji je predstavljao Samoborski športski savez u ZŠUISZŽ 
tijekom prethodnog mandata I razgovarao je s gosp. Vladimirom Bregovićem dosadašnjim 
predsjednikom i jedinim kandidatom za predsjednika u novom mandate. 
Gosp. Makarun zahvaljuje na povjerenju koje mu je pruženo za rad u  Izvršnom odboru Zajednice. 
Smatra da će I ubuduće radi na korist svekolikog sporta Županije, ali i grada Samobora. 
Gosp. Cipek smatra da je velika stvar što Samoborski športski savez ima zamjenika predsjednika i smatra 
da bi bilo dobro da gosp. Makarun pripremi izvješće o radu I upozna predsjednika s natječajima koji će se 
raspisivati u Zajednici kako bi se članice Samoborskog športskog saveza upoznale s istim. 
Predsjednik Kelečić predlaže da Boris Makarun dostavlja kvartalno izvješće o radu u IO ZŠUI SZŽ. 
Nadalje, predsjednik predlaže za člana Skupštine gosp. Davora Cipeka koji je bio i dosadašnjji član u 
Skupštini. 
Mladen Vlahović smatra da gosp. Makarun i ubuduće mora raditi više na potpori sportu grada Samobora 
i pomoći udrugama koje se javljaju na natječaje viših instance. 
Davor Cipek se zahvaljuje na povjerenju I navodi da će i ubuduće raditi na unapređenju i dobrobiti 
samoborskog sporta. 
Predsjednik Kelečić navodi kako mu je u razgovoru s gosp. Bregovićem ponuđeno da bude član 
Nadzornog odbora Zajednice, ali zbog obaveza nije u mogućnosti prihvatiti tu funkciju. Predlaže da 
kandidat za člana Nadzornog odbora Zajednice bude gosp. Darijo Gaća koji je iskazao i interes za isto. Po 
završetku rasprave jednoglasno članovi IO donose 
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Članovi za Skupštinu Zajednice športskih udruga i saveza Zagrebačke županije u mandatu 2020 - 2024 
- Boris Makarun 
- Davor Cipek 

 
Član za Izvršni odbor Zajednice športskih udruga i saveza Zagrebačke županije u mandatu 2020 – 2024 
- Boris Makarun 

 
Član za Nadzorni odbor Zajednice športskih udruga i saveza Zagrebačke županije u mandatu 2020 -2024 
- Darijo Gaća 

Ad 5. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 5. dnevnog reda razmatrao je usvajanje odluke 
o prijemu Triatlon kluba Samobor u članstvo SŠS Davor Cipek je naveo da se održao sastanak s Markom 
Bljajićem predsjednikom Triatlon kluba Samobor vezano na predstavljanje kluba, rad, djelatnost i ciljeve. 
Navodi kako je klubu bazen najveći problem, ali da će se dogovorno pokušati riješiti s Ustanovom SOS i 
Savezom. 
Zadovoljavaju sve uvjete i trebaju dostaviti licencu trenera prvostupnika kojeg imaju u klubu. 
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Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se prijedlog odluke o prijemu Triatlon kluba Samobor  u članstvo Samoborskog 
športskog saveza. 

2. Prijedlog odluke daje se na usvajanje na prvoj sljedećoj sjednici Skupštine Samoborskog 
šprotskog saveza. 

 
 

Ad 6. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza razmatrao je pod točkom 6. dnevnog reda odluku o 
provedbi kontrole  realizacije Programa JP u sportu grada Samobora 2019 na licu mjesta. 
Tajnica je upoznala članove IO s potrebom provedbe kontrole kod svih članica Saveza koje participiraju u 
Programu JP u sportu grada Samobora u iznosima većim od 100.000,00 kn (Uredba članak 44, stavak 1,2 
I 3). 
Gosp. Garašić smatra da je to još jedan dio birokratizacije I traži da ga se razrješi funkcije člana komisije 
nakon što obavi prva dva uvida po planu kontrola. 
Gosp. Gaća je tražio pojašnjenje što klubovi moraju pripremiti za kontrolu. Gosp. Čerkez smatra da je 
Zakon jasan I sve što se mora odraditi treba provesti pa tako I kontrole na licu mjesta. Smatra daklubovi 
namjenski troše sredstva I da neće biti problema prilikom istih. 
Gosp. Vlahović postavlja pitanje može li tajnica obaviti sama kontrole. 
Tajnica je navela da je komisija kontrolno, ali prije svega savjetodavno tijelo te vjeruje da će se sve 
provesti u skladu s Zakonom i na zadvoljstvo svih koji su dio kontrolnog procesa. 
Gosp. Cipeku je žao što Gosp. Garašić odlazi iz  komisije I navodi kako mu je sad jasno sve po pitanju 
kontrola. 
Predsjednik smatra da bi netko trebao iz Izvršnog odbora biti novi član komisije za kontrolu realizacije. 
Članovi IO predlažu da se pita Sašu Kolmana za isto.  
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Usvaja se odluka o provedbi kontrole realizacije Programa JP u sportu grada Samobora 2019 na 

licu mjesta. 
 

Ad 7. 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 7. dnevnog reda odluku je o pravdanju 
sredstava iz Programa JP u sportu grada Samobora za 2020. 
Tajnica navodi kako članak 6. Ugovora o sufinanciranju Programa JP u sportu grada Samobora navodi 
“Prenamjenu proračunskih sredstava iz ovog Ugovora, a u svezi odredbi članka 5. ovog Ugovora, nositelj 
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programa može izvršiti isključivo uz prethodno zatraženu i dobivenu pisanu suglasnost raspolagatelja 
sredstava koja je uvjetovana suglasnošću Grada Samobora kao vlasnika sredstava, koju ima zatražiti 
raspolagatelj sredstava temeljem odredbi Osnovnog ugovora.” 
Članice udruge mogu zatražiti prenamjenu sredstava, koju razmatra Izvršni odbor I istu odobrava ili ne 
odobrava. 
Predsjednik navodi kako ima primjedbu nekoliko predstavnika udruga koji smatraju da se one udruge  
vezano na prenamjenu, a koji su u natjecanju I imaju troškove natjecanja, nalaze se u nepovoljnijem 
položaju u  odnosu na članice koje nemaju natjecanje I moći će sredstva utrošiti po odobrenom zahtjevu 
prenamjene. 
U raspravi su aktivno sudjelovali svi nazočni članovi koji smatraju da bi po pitanju tehničkog rebalansa I 
prenamjene potrebno organizirati tematsku sjednicu. 
Smatraju da se višak sredstava od nerealiziranih programa treba prebaciti u poziciju reserve I onda se 
odlučiti za koju svrhu I namjenu će se isto koristiti. 
 
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza  jednoglasno je donio  sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Donosi se odluka kojom udruge mogu tražiti prenamjenu sredstava po točki 6. Ugovora o 

sufinanciranju iz Programa JP u sportu grada Samobora 
2. Tajnica mora pripremiti tehnički rebalans za nerealizrane programe. 

 
Ad. 8. 

 
 

Točka razno nije bila dio sjednice jer Predsjednik i članovi IO nisu mogli o istoj raspraviti zbog nedostatka 
vremena. 
Isto će se nastaviti na sljedećoj sjednici. 

Sjednica je završila u 20,45 sati. 

 
Zapisnik pohranjen je u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

    Zapisničar:       Predsjednik: 

Marijana Radek               Miro Kelečić 
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